
Op maandag 20 september jl. stelde de GL-fractie enkele vragen over het (reeds vastgestelde) 
Bestemmingsplan Boutensteinseweg. 
 
Vraag 
Brief D04 van inwoner Neerijnen naar aanleiding van agendapunt 16, 25 mei, Vaststellen 
bestemmingsplan Boutensteinseweg (firma Kemp).  
Bewoner schetst het traject dat sinds 2003 loopt om een soortgelijk (of onderdeel van?) groen/ 
afvalverwerkingsbedrijf RTT uit Neerijnen weg te krijgen. Dat is een slepende kwestie geweest waarover 
volgens briefschrijver 'afspraken zijn gemaakt in een mediation-overeenkomst, waarin gemeente 
privaatrechtelijke verplichtingen is aangegaan tot het nemen van bestuursrechtelijke besluiten’. De 
briefschrijver geeft aan dat afspraken zijn gemaakt met bewoners van Neerijnen en dat over deze 
slepende kwestie niks terug is te vinden in de stukken. In het RV stond bij knelpunten: geen. De 
beslissing is inmiddels gevallen, maar wij willen de wethouder vragen naar aanleiding van deze brief en 
kwestie nog eens uit te leggen (mag schriftelijk) wat er is afgesproken met de inwoners van Neerijnen, 
wat de relatie is met bestemmingsplan Boutensteinseweg 1 en waarom dit punt niet in de stukken naar 
de raad is genoemd?? 
 
1 – Wat er is afgesproken met de inwoners van Neerijnen? 
Er is op 8 juli 2019, als uitkomst van een langer lopend mediation traject, door verschillende partijen 
waaronder de gemeente West Betuwe (door toenmalig wethouder mevr. J. Hartman), een overeenkomst 
getekend. Doel van de overeenkomst is in hoofdlijnen te kijken naar de mogelijkheden tot uitplaatsing 
van het composteerbedrijf aan de 2e Tieflaarsestraat 2 te Neerijnen (voorheen RRT nu Reterra BV). 
Aanvullend zal bij zicht op uitplaatsing worden verkend op welke wijze het vrijkomende terrein kan 
worden herbenut. De overeenkomst moet vooral gezien worden als een inspanningsverplichting waarbij 
de gemeente meedenkt over oplossingen e.d. Inwoners van Neerijnen (of een deel daarvan) zijn via dhr. 
J. Boer in de “werkgroep” vertegenwoordigd. Daarnaast zit ook een inwoner van Neerijnen in de 
werkgroep. 
 
2 – Wat is de relatie tussen deze afspraken en het bestemmingsplan Boutensteinseweg 1? 
Het in mei 2021 vastgestelde bestemmingsplan Boutensteinseweg 1 Enspijk is de uitkomst van 
besluitvorming die al door de gemeente Geldermalsen is opgestart, dus voor de herindeling én dus ook 
voor de onder 1) genoemde overeenkomst, om een groenvoorzieningsbedrijf uit Schalkwijk/Houten te 
kunnen vestigen op de locatie bij Enspijk. Het betreft hier een geheel zelfstandige procesgang. De 
gesuggereerde samenhang (door dhr. Boer in zijn brief aan de raad) is geforceerd en mogelijk vooral een 
uiting van teleurstelling over het feit dat de eventuele uitplaatsing van het bedrijf bij Neerijnen zo 
traag/moeizaam gaat. Dat staat overigens geheel los van de Boutensteinseweg maar heeft te maken 
met de wens van het bedrijf Reterra BV om op het terrein van de Avri aan de Meersteeg in Geldermalsen 
verder te gaan (daar hebben zij namelijk al een vestiging). Bij de uitwerking van dat voornemen lopen we 
nu onder meer tegen de stikstofnormering aan.  
 
3 – Waarom is dit punt niet in het Raadsvoorstel genoemd? 
Als er geen inhoudelijke relatie is dan worden er in het raadsvoorstel voor vaststelling van het 
bestemmingsplan geen zaken vermeld die er feitelijk niet toe doen 
 

 


